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Protokół Nr XXXV/21 

z XXXV sesji Rady Gminy Mieścisko odbywanej w trybie zdalnym w dniu 17 maja 2021 r.  

w godzinach od 12.00 do 13.47. 

 

W dniu dzisiejszym sesja Rady Gminy Mieścisko odbywa się po raz kolejny zdalnie (on-line) na 

mocy art. 15 zzx ustawy z dnia 31 marca 2020 r. o zmianie ustawy o szczególnych 

rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, 

innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych oraz niektórych innych 

ustaw. 

Na sali sesyjnej w Urzędzie Gminy jest tylko obecna Przewodnicząca Rady Gminy, która 

prowadzi zdalną sesję. 

Adn. 1 

XXXV sesję Rady Gminy Mieścisko otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy – P.Kamila 

Mazurek. Na wstępie powitała Wójta Gminy – P.Przemysława Renna, Sekretarz Gminy – 

P.Alicę Kędracką, Skarbnik Gminy – P.Paulinę Durak, kierowników jednostek organizacyjnych 

a w szczególności Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej w Mieścisku – P.Irenę Woźniak, 

,mecenasa – P.Michała Walkowiaka, inspektor ds. obsługi organów gminy – P.Wiesławę 

Kujawa oraz informatyka – P.Piotra Mnichowskiego. 

Jednocześnie Przewodnicząca Rady Gminy przypomniała, że sesja jest nagrywana i 

transmitowana, administratorem danych jest Gmina Mieścisko, a klauzula informacyjna 

zamieszczona jest w Biuletynie Informacji Publicznej Gminy Mieścisko. Na sesji będą 

przeprowadzane głosowania imienne tzn. będą wyczytywane kolejno z listy obecności 

nazwiska i imiona radnych i każdy wywołany radny będzie wypowiadał czy jest za uchwałą, 

przeciw lub wstrzymuje się od głosu. 

Adn. 2 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do sprawdzenia listy obecności wyczytując kolejno 

nazwiska i imiona radnych, którzy potwierdzali obecność. Następnie stwierdziła, że na 14 

radnych Rady Gminy Mieścisko, na dzisiejszej sesji obecnych jest 12, co stanowi quorum, a 

więc Rada jest prawomocna do prowadzenia obrad i podejmowania uchwał. 

Radni nieobecni usprawiedliwieni to: Marta Mączyńska i Marian Witucki. 

(Lista obecności radnych stanowi Załącznik Nr 1 do protokołu). 

Adn. 3 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że porządek obrad sesji został dostarczony z 

wyprzedzeniem i następnie zwróciła się z zapytaniem czy ktoś wnosi do niego zmiany ? 

Do porządku obrad nikt nie zgłosił zmian. 

Następnie Przewodnicząca Rady odczytała Porządek obrad XXXV sesji Rady Gminy Mieścisko, 

który stanowi Załącznik Nr 2 do protokołu. 
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Adn. 4 - Przyjęcie protokołu obrad z poprzedniej sesji 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że protokół z ostatniej sesji Rady Gminy był do wglądu 

w biurze Rady i nikt do niego nie wniósł zastrzeżeń w związku z powyższym zawnioskowała o 

jego przyjęcie bez odczytywania poddając wniosek pod głosowanie. 

Na 12 radnych obecnych na sesji protokół z ostatniej sesji został przyjęty w głosowaniu 

jednogłośnie bez odczytywania. 

(Imienny wykaz głosowania radnych stanowi Załącznik Nr 3 do protokołu). 

 

Adn. 5 - Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym 

 

Wójt Gminy – Przemysław Renn przedstawił sprawozdanie ze swojej działalności w okresie 

międzysesyjnym tj. od 29 kwietnia do 16 maja br. 

(Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności stanowi Załącznik Nr 4 do protokołu). 

Do przedstawionego sprawozdania radni zgłosili zapytania: 

- radny Kulczyński – w nawiązaniu do udziału Wójta w spotkaniu w Starostwie Powiatowym 

prosił o krótkie przedstawienie czego dotyczy planowany projekt obsługi powiatu 

wągrowieckiego liniami autobusowymi z dofinansowaniem ze środków zewnętrznych ? 

- radny Drożdżyński – zapytał o termin nasadzeń drzew miododajnych we wsi Zbietka ? 

Na zgłoszone pytania odpowiedzi udzielił Wójt Gminy. 

 

Adn. 6 - Sprawozdanie Przewodniczących z pracy stałych Komisji Rady Gminy w okresie 

międzysesyjnym 

Przewodniczący stałych komisji Rady Gminy przedstawili sprawozdania z pracy w okresie od 

ostatniej sesji: 

- radny Tomasz Drożdżyński – Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Rozwoju Gospodarczego i 

Budżetu: 

Komisja od ostatniej sesji odbyła 2 posiedzenia: 

- 10 maja br. -  tematem było zapoznanie komisji z prowadzoną działalnością gospodarczą na 

terenie gminy. 

Przewodniczący Komisji odczytał przedłożoną Komisji informację. 

- 12 maja 2021 r. – wspólne posiedzenie stałych komisji, którego tematem było: 

zaopiniowanie projektów uchwał na dzisiejszą sesję. 

 

- radny Kozłowski Tomasz – Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Socjalnych i 

Samorządu: 

Komisja odbyła 1 wspólne posiedzenie Komisji w celu zaopiniowania materiałów na sesję; 

 

- radny Kulczyński Roman – Przewodniczący Komisji Przestrzegania Prawa, Ochrony 

Środowiska i Komunikacji: 

Komisja od ostatniej sesji odbyła 2 posiedzenia: 

- 12 maja br. - wspólne posiedzenie Komisji celem zaopiniowania materiałów na dzisiejszą 

sesję. 
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- 11 maja br. – posiedzenie Komisji z udziałem Kierownika Rewiru Dzielnicowych w Skokach 

oraz dzielnicowych na terenie gminy Mieścisko, którego tematem było: Sprawozdanie 

Komendanta Komisariatu Policji w Skokach na temat „Stan bezpieczeństwa i porządku 

publicznego na terenie Gminy Mieścisko w 2020 roku”. 

Porządek posiedzenia został poszerzony o zachowania mieszkańców gminy w sytuacji 

wprowadzonych na terenie kraju obostrzeń wynikających z panującej epidemii; 

Przewodniczący Komisji odczytał obszerne sprawozdanie z posiedzenia. 

 

- radny Rodzewicz Ryszard – Z-ca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej: 

Komisja odbyła 3 posiedzenia, w tym 2 dotyczące rozpatrzenia sprawozdania z wykonania 

budżetu Gminy za 2020 rok celem wydania opinii i wniosku o absolutorium dla Wójta Gminy. 

Szczegółowe sprawozdanie zostanie przedstawione na następnej sesji poświęconej 

absolutorium. 

- 12 maja br. - Komisja odbyła wspólne posiedzenie Komisji celem zaopiniowania materiałów 

na dzisiejszą sesję. 

 

 Adn. 7 - Ocena zasobów pomocy społecznej za rok 2020 dla Gminy Mieścisko 

 

 Ocenę zasobów pomocy społecznej za rok 2020 dla Gminy Mieścisko omówiła 

Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Mieścisku – Irena Woźniak. 

(Ocena zasobów pomocy społecznej za rok 2020 stanowi  Załącznik Nr 5 do protokołu). 

 

Adn. 8 - Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2021 rok 

 

Przed przedstawieniem projektu uchwały Wójt zgłosił autopoprawkę dot. spójności w nazwie 

zadania inwestycyjnego co wyjaśni Skarbnik. Jednocześnie Wójt zaproponował przyjęcie 

uchwały wraz z autopoprawką. 

Z kolei Skarbnik Gminy – Paulina Durak wyjaśniła, że autopoprawka dotyczy zmiany nazwy 

zadania inwestycyjnego, zachowanie spójności między budżetem a projektowaną uchwałą, w 

uchwale w sprawie zmian  jest zadanie „Budowa drogi dojazdowej droga Wybranowo-

Wybranówko” a należy zmienić na „Budowa drogi dojazdowej Mirkowiczki- Wybranówko”. 

Następnie Skarbnik przedstawiła proponowane zwiększenia i zmniejszenia dochodów i 

wydatków w budżecie Gminy. 

Do projektu uchwały radni zgłosili zapytania: 

- radny Kulczyński – zapytał co jest powodem rezygnacji z zaciągnięcia przez gminę kredytu? 

Czy te środki nie są potrzebne ? 

Odpowiedzi udzieliła Skarbnik Gminy – Paulina Durak wyjaśniając, że przenosi się 

finansowanie inwestycji „Budowa Przychodni Lekarskiej w Mieścisku” w większej części na 

2022 rok, a nie jak planowano wcześniej w bieżącym  roku. A to oznacza zmniejszenie 

wydatków zaplanowanych na tę inwestycję w 2021 roku o kwotę 2.250.000 zł, z czego 

1.400.000 zł pochodzi z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych, a II część miała być 

sfinansowana z  kredytu, a ponieważ finansowanie przechodzi na drugi rok to rezygnuje się z 

zaciągnięcia w tym roku z kredytu. 

- radny Kulczyński – zapytał o zwiększoną kwotę wolnych środków 568.000 zł ? 
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W odpowiedzi Skarbnik wyjaśniła, że od 3 lat toczy się inwestycja „Budowa drogi dojazdowej 

z Mirkowiczek do Wybranówka. Zakończenie inwestycji miało nastąpić w 2022 roku. 

Część inwestycji na kwotę 400.000 zł jest przesunięta na ten rok. 

- radny Rodzewicz – nastąpiła zmiana harmonogramu finansowania inwestycji „Budowa 

Przychodni Lekarskiej w Mieścisku”. Czy to jest związana ze zmianą prac ? Czy sama inwestycja 

będzie przebiegała zgodnie z planem ? bo przerzucanie środków oznacza dla mnie 

ograniczenie prac budowy ? 

Wójt w odpowiedzi wyjaśnił, że harmonogram wykonania prac przez wykonawcę zakłada 

rozpoczęcie prac od czerwca br. natomiast różne etapy będą się rozciągały w czasie. Większość 

etapów prac nastąpi po 1 stycznia 2022 r. Gmina zgodziła się na  zaproponowany 

harmonogram uznano, że wykonawca ma więcej czasu na przygotowanie. Więc lepiej 

przesunąć dofinansowanie, pozostawiając wykonawstwo w tym roku, a II rok będzie kończenie 

poszczególnych etapów. Przystanęliśmy na to żeby fakturowanie było po zakończeniu prac. 

- radny Rodzewicz – rozumiem, że zakończenie poszczególnych etapów budowy będzie w 

przyszłym roku i wtedy będą wystawione faktury. 

- radny Kozłowski Tomasz – z czym wiąże się w wydatkach majątkowych zaplanowana kwota 

na budowę parkingu przy Ośrodku Pomocy Społecznej ? 

W odpowiedzi Skarbnik wyjaśniła, że jest to kwota na przygotowanie dokumentacji pod 

większą inwestycję. 

- radny Kozłowski Tomasz – w związku z otrzymaniem środków z tytułu przystąpienia do 

programu „Wspieraj Seniora” na co przeznacza się te środki ? 

W odpowiedzi Wójt wyjaśnił, że są to pieniądze skierowane dla osób świadczących pomoc dla 

seniorów pozostających w domach w związku z ograniczeniami wywołanymi pandemią; 

- radny Rodzewicz – wnioskował, że jak będzie zrobiony projekt parkingu przy Ośrodku 

Pomocy Społecznej żeby był do konsultacji radnych. Chodzi o to żeby był zrobiony racjonalnie, 

gdyż nie zawsze projektant widzi w praktyce jak to wygląda. 

W odpowiedzi Wójt wyjaśnił, że wzorem konsultacji nad wcześniejszymi projektami i tutaj 

takie konsultacje też będą. 

W związku z wyczerpaniem zapytań Przewodnicząca Rady poinformowała, że wszystkie 

komisje stałe pozytywnie odniosły się do projektu uchwały. 

Następnie poddała projekt uchwały pod głosowanie imienne. 

Na 12 radnych obecnych na sesji uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie przy 12 

głosach „za”. 

(Imienny wykaz głosowania radnych stanowi  Załącznik Nr 6 do protokołu). 

(Uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2021 rok stanowi Załącznik Nr 7 do 

protokołu). 

 

Adn. 9 - Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXXII/223/21 z dnia 22 marca 2021 r. w 

sprawie zmiany Uchwały Nr XXVIII/202/20 Rady Gminy Mieścisko z dnia 14 grudnia 2020 r. 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2021-2025. 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy – Paulina Durak. 

- w Wieloletniej Prognozie Finansowej dokonuje się zmian zgodnie ze zmianami w budżecie:  

w dochodach, wydatkach i planowanym deficycie, 

- rezygnuje się w przychodach – z kredytu w kwocie 1.000.000 zł, 
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- przychody w wysokości 1.400.000 zł, które pochodzą z Rządowego Funduszu Inwestycji 

Lokalnych przenosi się do wykorzystania w 2022 roku na inwestycję „Budowa Przychodni 

Lekarskiej w Mieścisku”, 

- wolne środki zwiększyły się o kwotę  568.000,00 zł, 

- zmalała kwota planowanego długu na koniec 2021 r. o kwotę 1.000.000,00 zł, 

- dokonano zmian w zakresie realizacji następujących przedsięwzięć: 

1) Budowa drogi dojazdowej Mirkowiczki- Wybranówko – zakończenie realizacji zadania 

w 2021 roku, 

       2) Budowa kanalizacji sanitarnej we wsi Wiela – przesunięto na 2022 rok, 

       3) Budowa Przychodni Lekarskiej w Mieścisku – przygotowanie inwestycji w 2021 roku i  

           realizacja w 2022 roku, 

        4) Termomodernizacja Szkoły Podstawowej w Mieścisku – realizacja przesunięta na 2023  

            rok. 

- Ponadto uaktualniono limity zobowiązań. 

W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Rady przystąpiła do przeprowadzenia glosowania 

imiennego nad projektem uchwały. 

Na 12 radnych obecnych na sesji, uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie przy 12 

głosach „za”. 

(Imienny wykaz głosowania radnych stanowi  Załącznik Nr 8 do protokołu). 

(Uchwała zmieniająca uchwałę Nr XXXII/223/21 z dnia 22 marca 2021 r. w sprawie zmiany 

Uchwały Nr XXVIII/202/20 Rady Gminy Mieścisko z dnia 14 grudnia 2020 r. w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2021-2025 stanowi Załącznik Nr 9 do protokołu). 

 

 

Adn. 10 - Podjęcie uchwały w sprawie przyznania dotacji na prace konserwatorskie  

i restauratorskie przy ołtarzach bocznych z kościoła p.w.Św. Michała Archanioła w 

Mieścisku. 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Wójt Gminy – Przemysław Renn. 

Kwota dotacji wynosi 15.000,00 w ramach przewidzianego limitu w budżecie gminy. 

W związku z projektem uchwały głos zabrał radny Kulczyński – wyrażając stanowisko 

poparcia przyznania dotacji na prowadzone prace konserwatorskie i restauratorskie przy 

ołtarzach bocznych dla kościoła pw. Św.Michała Archanioła w Mieścisku, które jest 

odpowiedzią na złożony przez Parafię wniosek. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie 

przez wszystkie stałe komisje Rady. 

W związku z brakiem pytań przystąpiła do głosowania imiennego nad projektem uchwały. 

Na 12 radnych obecnych na sesji: 10 głosowało „za” i 2 radnych głosowało „przeciw”. 

Uchwała została podjęta większością głosów. 

(Imienny wykaz głosowania radnych stanowi Załącznik Nr 10 do protokołu). 

(Uchwała w sprawie przyznania dotacji na prace konserwatorskie i restauratorskie przy 

ołtarzach bocznych z kościoła p.w. Św. Michała Archanioła w Mieścisku stanowi Załącznik Nr 

11 do protokołu). 

 

Adn. 11 - Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu 

Wielkopolskiemu z przeznaczeniem na dofinansowanie w 2021 roku programu „Leczenie 
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niepłodności metodą zapłodnienia pozaustrojowego – in vitro dla mieszkańców 

województwa wielkopolskiego”. 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Wójt Gminy – Przemysław Renn. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany 

przez wszystkie Komisje. 

W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie 

imienne. 

Na 12 radnych obecnych na sesji, uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie przy 12 

głosach „za”. 

(Imienny wykaz głosowania radnych stanowi Załącznik Nr 12 do protokołu). 

(Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Wielkopolskiemu z 

przeznaczeniem na dofinansowanie w 2021 roku programu „Leczenie niepłodności metodą 

zapłodnienia pozaustrojowego – in vitro dla mieszkańców województwa wielkopolskiego” 

stanowi Załącznik Nr 13 do protokołu). 

 

Adn. 12 - Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu 

umarzania, odraczania terminu spłat lub rozkładania na raty należności pieniężnych 

mających charakter cywilnoprawny, przypadających Gminie Mieścisko i jej jednostkom 

organizacyjnym, warunków dopuszczalności pomocy publicznej w przypadku, w których 

ulga stanowić będzie pomoc publiczną oraz wskazania organów uprawnionych do udzielania 

tych ulg. 

Na wstępie Wójt poinformował, że do w/w projektu uchwały przedstawionego na wspólnym 

posiedzeniu Komisji dzisiaj wnosi autopoprawkę i wnioskuje o przyjęcie projektu uchwały wraz 

z autopoprawką. Treść autopoprawki przedstawi Skarbnik Gminy. 

Z kolei uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy – Paulina Durak, 

jednocześnie przedstawiając autopoprawkę do projektu uchwały: 

- paragraf 3 ust.3 – otrzymał nowe brzmienie, 

- paragraf 6 ust.1 pkt 1 – „nie stanowią pomocy publicznej” zastąpiono słowami „nie stanowią 

pomocy de minimis” – zgodnie z uwagami UOKiK, 

- w paragrafie 8 dodano zdanie: chyba, że dochodzenie tych należności będzie uzasadnione – 

zgodnie z uwagami UOKiK, 

- w paragrafie 6 ust.1 pkt 3 dodano w podstawie prawnej s.9 z poźn.zm.- zgodnie z uwagami 

MRiRW, 

- w paragrafie 6 ust.1 pkt 4 dodano w podstawie prawnej s.45 z późn.zm. – zgodnie z uwagami 

MRiRW; 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że Komisje stałe zaopiniowały projekt uchwały 

pozytywnie. 

W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Rady przystąpiła do głosowania imiennego nad 

projektem uchwały. 
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W głosowaniu brało udział 12 radnych, głosów „za” oddano 12, a zatem uchwała została 

podjęta jednogłośnie. 

(Imienny wykaz głosowania radnych stanowi Załącznik Nr 14 do protokołu). 

(Uchwała w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania 

terminu spłat lub rozkładania na raty należności pieniężnych mających charakter 

cywilnoprawny, przypadających Gminie Mieścisko i jej jednostkom organizacyjnym, 

warunków dopuszczalności pomocy publicznej w przypadku, w których ulga stanowić będzie 

pomoc publiczną oraz wskazania organów uprawnionych do udzielania tych ulg stanowi 

Załącznik Nr 15 do protokołu). 

 

Adn. 13 Interpelacje i zapytania radnych 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że od ostatniej sesji nie wpłynęła żadna interpelacja ani 

zapytanie na piśmie. 

Adn. 14 - Wolne głosy i wnioski 

- radny Kulczyński – odniósł się do wcześniejszych zapytań radnego Rodzewicza o drogę w lesie 

na zakręcie, jak również pytanie radnej Chelwing w sprawie drogi i odpowiedzi jaką uzyskał od 

dyrektora PZD, który poinformował, że droga do Rudy i do Budziejewka została załatana. Jeśli 

chodzi o most na ul.Kościelnej to będzie on remontowany latem. Z kolei jeśli chodzi o zakręt 

w lesie to też będzie naprawiany bo przywieziono 150 ton kruszywa na Mieścisko. 

- radna Jakóbowska – prosiła o wykoszenie pasa zieleni od strony ul.Gnieźnieńskiej w stronę 

banku. 

- radna Chelwing – dochodzą do nas słuchy, że są zamykane niektóre oddziały w szpitalu w 

Wągrowcu. Czy P.Rodzewicz – członek Rady Nadzorczej ZOZ mógłby udzielić informacji ? 

- radny Rodzewicz – wyjaśnił, że to jest związane z modernizacją szpitala i dobudową. To   jest 

zamykane czasowo i jest związane z harmonogramem prac. Jednocześnie wyjaśnił, że z uwagi 

na pandemię nie miał kontaktu z ZOZ, natomiast jeśli potrzebne są jeszcze informacje to 

dowiem się od Dyrektora Szpitala odnośnie ograniczeń. 

- radna Chelwing – krążą plotki, że pewne oddziały są zamykane na stałe. 

- radny Rodzewicz – to jest spowodowane remontem i dostosowaniem pomieszczeń do 

obowiązujących przepisów. To jest tylko czasowo na okres trwania remontu. 

- radny Tomasz Kozłowski – krążą plotki, że zamknięto niektóre oddziały bo w naszym szpitalu 

są oddziały COVID-owe ? 

- radny Rodzewicz -  zbiegły się 2 rzeczy: pandemia i remont. Liczę, że po remoncie wszystko 

wróci do normy. Jeśli chodzi o oddziały COVID-owe to są zalecenia odgórne. 

Wójt wyjaśnił, że zamknięcie niektórych oddziałów było spowodowane dostosowaniem ich na 

potrzeby przyjmowania pacjentów z COVID. 

Jeśli chodzi o pas zieleni przy ul.Dworcowej, ul. Kolejowej to będzie wykaszany. 
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- radna Mazurek -  jeśli chodzi o Osiedle Michałowskie to jest przygotowany wniosek na 

remont dróg wewnętrznych. Niestety gmina nie otrzyma tego dofinansowania. Czy w związku 

z tym nie możnaby wyremontować chociaż dojazdów i chodników. 

Wójt wyjaśnił, że w tym roku nie dostaliśmy dofinansowania na żadne zadanie z Rządowego 

Funduszu Inwestycji Lokalnych. Napewno zostanie złożony wniosek na przyszły rok, jeśli 

będzie taka szansa. Jeśli nie to może trzeba będzie pomyśleć o przebudowie cząstkowej. 

Napewno lepsza jest kompleksowa przebudowa. 

- radny Kulczyński – zapytał czy coś wiadomo na temat dofinansowania na utworzenie 

Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej ? 

Wójt w odpowiedzi wyjaśnił, że zgodnie z procedurą został wysłany wniosek na który w ciągu 

6 miesięcy od złożenia powinna być odpowiedź. 

 

 W związku z wyczerpaniem punktów porządku sesji Przewodnicząca Rady 

podziękowała wszystkim za udział i zamknęła XXXV sesję Rady Gminy Mieścisko. 

 

  Protokółowała:                   Przewodniczyła sesji: 

 Inspektor ds. obsługi organów    Przewodnicząca Rady 

 Gminy 

  /Wiesława Kujawa/         /Kamila Mazurek/ 

 

 

 

   

 

 

 

 


